
 
 
 
 
 
 
 

REFERAT STYREMØTE 2 2025 
 

Møtested: 
 

Frivillighetshuset på Kolbotn, Kolbotnveien 7 

Dato: 
Tid: 

12. februar 2025 
19:00 

Tilstede: 
 
 
Referent: 

Nina Vøllestad (NV), Oskar Andreas Kleven (OK), Anne Grete Kaasa (AGK), Rune Nilsen 
(RN), Gabrielle Drageseth (via Teams)(GD) 
 
Lisbeth Brosvik Coste (LBC) 

Gjester: Sissel Gransæther, Fagsjef idrett og friluftsliv NFK 
Kontrollutvalget; Vidar Fålun, Gard Olsen (sak 13/2025) 
Maria Rugaas (sak 14/2025) 

Neste styremøte  

 
 

Saksnr  Ansvar 

12/2025 Beslutningssak 

Godkjenne referatet fra styremøte 23. januar 2025 

 

Vedtak: 
Referat etter styremøte 23. januar 2025 er godkjent 

 

 

13/2025 Diskusjonssak 

Møte med Kontrollutvalget 
 
Iht. NFIR internkontroll skal det én gang i året avholdes møte mellom styret og utvalget. 
Kontrollutvalgets oppgaver er ellers definert av NIFs lov §2-12.  
 
I styret og utvalget samtalte om oppgaver og arbeidet som skal gjøres frem mot 
årsmøtet i mai. 
Alle referat fra styremøter er offentlig tilgjengelig, lenke sendes utvalget. 
Det avtales møte mellom DL og utvalget for gjennomgang av regnskap 2024 sammen 
med regnskapsfører. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
LBC 
LBC 

14/2025 Diskusjonssak 

Idrettsrådets inkluderingsarbeid 
 
Idrettsrådet har bevisst hatt fokus på inkluderingsarbeid, og det er søkt og mottatt 
midler som har gjort det mulig å gjennomføre prosjekter. En villet effekt er at 
kommunen også i større grad inkluderer idrettsrådet i oppgaver og prosjekt. 
Til møtet var Maria Rugaas invitert. Det er sett på muligheter for ytterligere å styrke 
idrettsrådets arbeid for inkludering på et bredere plan. 
Det ble foreslått å etablere et større prosjekt som ivaretar inkludering av fire 
hovedgrupper: 

- Barn og unge som i dag ikke er med i organisert idrett 
- Barn og foreldre med minoritetsbakgrunn 
- Barn og voksne som trenger tilrettelagt idrett 
- Eldre innbyggere  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Styret vurderte prioriteringen opp mot hva klubber og lag har meldt inn av oppgaver de 
ønsker IR skal fokusere på.  
Å styrke den administrative ressursen i idrettsrådet til inkluderingsarbeidet medfører en 
avlastning av DL, som da får frigjort tid til ordinært IR arbeid. 
 
Styret støtter det fremlagte forslaget med fremdriftsplan. En ytterligere plan og 
utskrevet prosjekt fremlegges for styret. Prosjektet må fullfinansieres med 
prosjektmidler. 
 

 
 
 
 
 
 
LBC 
 

15/2025 Diskusjonssak 

Evaluering Nordre Follo Idrettsråd 
 
For å bli inspirert av andre idrettsråd og deres samarbeid om oppgaver i deres 
respektive kommuner, ønsker styret at det inviteres til et seminar for 
IR/kommuneadministrasjon i uke 14 eller 15. Aktuelle IR kontaktes for å undersøke 
mulige datoer. 
 
Det ble fremlagt et disposisjons-utkast til et evalueringsdokument. Dokumentet legges 
tilgjengelig slik at styret kan fylle inn ytterligere tanker og ideer. 
DL jobber videre med del 1 inkludert resultater, i samarbeid med Sissel.  
IL inviteres til et høringsmøte på Teamsmøte med forslagsmulighet for en del 2 hvor 
utvidede oppgaver for IR kan defineres. Endeling plan legges frem på årsmøtet. 
 

 
 
 
 
 
LBC 
 
 
 
 
 
LBC 
 

16/2025 Diskusjonssak 
Anleggsplan 
 
Det ble fremlagt et forslag hvor fokuset er dreiet mer over mot hvordan ivareta 
aktiviteten i de anleggene som finnes, med oppmerksomhet på drift og vedlikehold. 
Planen legges tilgjengelig på Teams for innspill fra styret. 
 
Planen utarbeides ytterligere og fremlegges årsmøtet for godkjenning sammen med 
Arbeidsprogrammet. 
 

 
 
 
 
 
Alle 
 
RN 

17/2025 Diskusjonssak 

Arbeidsprogram 2025 
 
Styret diskuterte programmet og ba om at Anne-Grete og Oskar utarbeider et forslag til 
retning og form for programmet. Utkast fremlegges i neste styremøte. 
 

 
 
 
 
AG, OK 

18/2025 Beslutningssak 

Behovskartlegging anlegg av regional og nasjonal betydning 
 
Det er pt. ingen planlagte anlegg i Nordre Follo som imøtekommer kravene i 
kartleggingen. 
 
Vedtak: 
Styret besluttet å ikke gi innspill til kartleggingen.  
 

 

19/2025 Orienteringssak 

Orienteringssaker 
 
Styret fikk orientering om status i sakene: 

- Trukket rehabilitering av friidrettsbanen på Ski Stadion 
- Søknadsprosess for anlegg i regi av frivillige organisasjoner 
- Status Langhusprosjektet 
- Ski Flyplass / konsesjon 

 

 



 Eventuelt 
 

- Styremøte 19. mars. Oppstartstid ble flyttet til kl. 20:00 og møtested legges 
til lokaler på Langhus.  

- Planarbeid Ski Idrettspark  
- Regional Anleggskonferanse 21.-22. mars 

 

 

 
 
Referat 
Lisbeth Coste, 24/2-25 


